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t.a.v. Burgemeester en Wethouder en de Raad van Papendrecht.

Vorige week is in een oordeelsvormende vergadering het voorstel Beeldkwaliteitskader 
Veerpromenade aan de orde geweest en ik was persoonlijk aanwezig.

Bij het Voorstel Beeldkwaliteitskader Veerpromenade waren 2 bijlagen gevoegd waar onder 
BEELDKWALITEITSKADER MARKT VEERPROMENADE PAPENDRECHT.
Wat ik aantrof was mijns inziens niet het complete dossier, het waren slechts 10 pagina’s 
waarvan velen refererend aan projecten anders dan in Papendrecht om te laten zien hoe wollig 
een project kan worden aangekleed met steensoorten, groen en nog meer fratsen.

Op de 10e pagina uiteindelijk enkel en alleen de NAASTGELEGEN ONTWIKKELING, het optiekpand 
aan de Veerpromenade 23.

Van de ontwikkeling Veerpromenade ter plaatse van het vm van der Kevie terrein, NIETS te 
vinden.
Wie dan alleen maar afgaat op discutabele aanpassingen die door de wethouder zijn 
voorgeschoteld moet zich toch enigszins anders hebben gevoeld.
Enige aanschouwelijkheden zijn nagelaten en ons, bewoners van het complex de Meent nooit 
daarover geïnformeerd.
Door de wethouder simpelweg aangemerkt als dat niet noodzakelijk was en passend in het 
nieuwe bestemmingsplan.
Overigens, wat bij de balie in uw Gemeentehuis als dossier ter inzage lag is uitgebreider met 
meer pagina’s, dan wat de Raad werd voorgeschoteld.
Ik mag zeggen dat wanneer dit hoofdstuk zo goedgekeurd gaat worden ik daar wel problemen 
mee heb.

Daarnaast toont het voorgestelde plan Veerpromenade 23, het optiekpand, een toekomstige 
hoogte anders dan in de aangepaste bestemmingsverordening voor het centrum met 
goothoogtes van 3 en 6 meter.

Vriendelijk gegroet,
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